
1-15/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. október 17-
én (hétfő) 800 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  dr.  Lovas
László, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Halbländer József képviselő (1 fő),
Patocskai Tibor alpolgármester

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 6 képviselő jelen van. 
Bejelenti,  hogy  a  mai  ülés  az  ügy  fontosságára  tekintettel  telefonon  és
meghívóval  került  összehívásra.  Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés
jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő. Jegyzőkönyv hitelesítőnek
javasolja  dr.  Lovas László képviselőt,  amely javaslattal  a Képviselőtestület  6
igen szavazattal egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

125/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.



A Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2011.  október  17-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Önkormányzati számlavezetéssel kapcsolatos bankváltás
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Éven túli, önerőt finanszírozó beruházási hitel felvétele
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Hitelek felvétele
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Önkormányzati számlavezetéssel kapcsolatos bankváltás
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a mai ülés napirendi pontjait,
mivel szorosan kapcsolódnak egymáshoz, egyben tárgyalják.
Nehéz  időszak végén vannak.  Nehéz  az önkormányzat  anyagi  helyzete,  hitel
felvételére van szükség,  már beszéltünk erről testületi  ülésen. A bankok nem
állnak szóba az olyan önkormányzatokkal, mint a miénk, egyedül a Szigetvári
Takarékszövetkezet  adna  hitelt.  Egy  hitel  ígérvényt  kaptak  tőlük.  Ígéretet
kaptak,  hogy  az  IKSZT-re  a  7,3  millió  Ft-ot  még  a  héten  megkaphatja  az
önkormányzat.

A polgármester 810 órakor 5 perc szünetet rendelt el.

Szünet után az ülés folytatódott 8 óra 15 perckor.

Franzné Lakner Éva polgármester: A hitelfelvételre szükség van. A Raiffeisen
Banknál ki kell váltani a 6 millió Ft-os éven belüli hitelt, a munkabérhitelt.
30 millió Ft-ot kértünk a Szigetvári Takarékszövetkezettől, de a mutatóink miatt
ez lecsökkent 29 millió Ft-ra. Rendezni kell az IKSZT-t, a Magyar Közutat, a
Dalkiát fizetni kell. A Magyar Közút nem indított csődeljárást az önkormányzat
ellen, december 31-ig kaptak haladékot a tartozás kiegyenlítésére. Most csak a
Magyar  Közútnak  fizetnek  havi  300.000,-  Ft-ot.  Fedezetként  több  ingatlant
ajánlottak  fel:  a  Német  Kisebbségi  Önkormányzat  épületét,  a  Kossuth  utcai

2



iskola épületét, a régi napközi épületét (itt a jelzálogtörlés folyamatban van), a
régi rendőrségi épületet (itt is folyamatban van a jelzálog törlése), a sportöltözőt,
és 3 szántó területet.
Az ingatlanokat értékbecslő becsülte fel. A sport épületén és a szántókon nem
volt jelzálogjog bejegyezve.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Bankot  váltunk.  A  jelenleginél  a
fennálló  hiteleket  rendezni  kell.  Hogy  tudják  ezt  megvalósítani?  Milyen
egyezség van a Szigetvári Takarékszövetkezettel?

Szép Katalin jegyző: Egyeztetett a Raiffeisen Bank munkatársával. December 1.
lenne  a  legmegfelelőebb  időpont  a  bankváltásra.  Szigetvárnak  elküldik  a
határozatot, bejelentik az Államkincstárnak és a Raiffeisen Banknak a változást.
Szigetvár  átvállalja  a  6  millió  Ft-ot  és  a  munkabérhitelt,  ezt  visszafizetik.
Decemberben Szigetvártól igénylik majd a munkabérhitelt.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Vannak hitelbírálati díjak is. Nem látja
a  kamatokat  sem.  A  pénzügy  végzett-e  valamilyen  elemzést?  Hogy  lesz
leterhelve  a  nettó  finanszírozás  összege?  Hogyan  fognak  fizetni?  A  havi
tőketörlesztések megvannak, de a kamatok nincsenek. Ha a nettó finanszírozás
nem elég, akkor nekünk végünk.

Szép  Katalin  jegyző: Szerteágazó  vizsgálatot  végzett  a  Szigetvári
Takarékszövetkezet,  sok  adatot  bekértek.  Figyelték,  hogy  mennyi  a  saját
bevétel,  a  befolyt  összeg.  Ha  megkapnánk  a  hiteleket,  a  Dalkiának  tudnánk
utalni.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A 114.000,-  Ft  a  tőketörlesztés.  A
kamatok a tőkéhez mindig hozzájönnek, az mindig csökken.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ha  a  hitel  felvételét  elutasítják,  az
önkormányzat legkésőbb december 31-ig csődbe megy.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Elment  egy  év.  Elmondta  a
véleményét, de senki nem hallgatta meg. Megbízási díjakat fizettek ki.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ha itt gazdálkodás folyt volna, akkor nem
kellene 2004-2006. évi számlákat most fizetni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Meggondolandó, hogy mit fizetnek ki,
és milyen hitelt vegyenek fel?
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Tímár  Judit  alpolgármester: Van  valamilyen  ötlete  Barnáné  Képviselő
Asszonynak?

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ő már sokszor elmondta a véleményét.
Állásokat hoztak létre. A legutolsó beszámolóban sem volt semmi.

Franzné Lakner Éva polgármester: Egyik testületi ülésen szó volt arról, hogy a
bankok nem állnak szóba velünk. Akkor Barnáné dr. azt mondta, hogy tárgyalni
kell. Most itt az ígérvény.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  véleményét  elmondta,  nem
hallgatták meg, nem fogadták el a javaslatait. A létszámok emelésével a bérek
begyűrűznek.

Franzné Lakner Éva polgármester: Itt az ígérvény, idő sincs és lehetőség sincs,
hogy másik pénzintézetet keressenek. Működési hitel van, munkabérhitel van, az
IKSZT-t ki kell fizetni.

Szabó Erika képviselő: Régóta húzódó ügyek ezek, ezt meg kell lépni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Örül  annak,  hogy  van  egy  hitelintézet,
amelyik szóba áll velünk.

Tímár Judit alpolgármester: Ezt a helyzetet örökölték. A probléma megoldására
ez  a  lehetőség  van.  A  kamatokat  tényleg  nem  látják.  Tovább  adósítják  az
önkormányzatot ezzel.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Csak akkor tudja megszavazni, ha látja
a  bevételi  oldalt  és  a  terheket.  Nem  ismerik  a  működési  költségeket.  Az
önkormányzat  könyvelőjét  sem  látja  túl  gyakorlottnak.  A  képviselő-testületi
ülésen nem tudott a kiadásokról nyilatkozni.
Nem  látja,  hogy  áll  a  gazdálkodás.  Nem  dicsőség  a  csőd.  A  kötelezettség
vállalásban van a Képviselő-testületnek felelőssége. Nem a csődre játszik, nem
akarja, hogy az önkormányzat csődbe menjen. A véleményét mondta el.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Szorít  az  idő,  az  IKSZT-vel  kapcsolatos
utolsó kifizetési kérelmet október 31-ig lehet beadni. Sok feladat van, amit meg
kell oldani, hogy beadhassák a kérelmet.

Dr. Lovas László képviselő: Szükség van a hitel felvételére, ezt elodázni nem
lehet.  A kiadási  oldalt kellene csökkenteni.  Most a hitellel átvészeljük ezt az
időszakot, elodázzuk az összeomlást. Itt a kamatokkal van a gond. A kiadások
csökkentése érdekében leépítésre is szükség van.
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Tímár Judit  alpolgármester: A bank folyamatos kontrollt  tart  felettünk.  Nagy
kockázatot nem szoktak a bankok vállalni.

Szép Katalin jegyző: A pénzintézet az összes dokumentumot bekérte, megnézték
az intézkedéseinket, a mutatóinkat stb. A könyvvizsgáló is megnézte.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A könyvvizsgálónak mi a véleménye a
hitel felvételről?

Szép Katalin jegyző: A könyvvizsgáló is azt mondta, hogy a mutatók alapján kb.
30 millió Ft hitelt igényelhetünk. A Raiffeisen Banknál Budapest elutasította a
fejlesztési célú hiteligényünket.

Pálosi Jánosné képviselő: Véleménye ÜGB elnökként is, hogy a hitelt fel kell
venni,  és a kiadásokat  csökkenteni  kell.  Szükséges lehet a létszámleépítés  is.
Úgy látja, hogy az adóbefizetés az elmúlt időszakban emelkedett.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság
tárgyalt a hitelfelvételről?

Pálosi Jánosné képviselő: A Bizottság nem tárgyalta ezt a témát. A jelenlévő
bizottsági  tag  Szabó  Erika  Képviselő  is  elmondta  véleményét,  javaslatát.
Javasolja, hogy a következő ülésre készüljön előterjesztés, hogy mennyi lesz a
törlesztő részlet.

Szép Katalin jegyző: A Szigetvári Takarékszövetkezet kedvező kamatot ígér.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Jelenleg  munkaügyi  perek  vannak
folyamatban, erről szeretne bővebbet tudni.

Franzné Lakner Éva polgármester: 
- Hajdúné munkaügyi perében szerdán volt tárgyalás. Az ügyvéd meg fogja

küldeni  a  jegyzőkönyvet.  Halász  István  volt  polgármester  nyilatkozata
mindent felborított, de nem beszélt az önkormányzat ellen. Baricz Lászlót
és Kovács Mihályt még meghallgatják. 

- Simon Zoltánné munkaügyi pere: peren kívüli egyezség született.
-  Erdődiné Hegedűs Ágnes munkaügyi perében a jogellenesség nem állja

meg a helyét. Abban van igaza, hogy 1 hónappal később kezdte meg a
felmentési  idejének  letöltését.  A  2  millió  Ft  nem  vagyoni  kár  iránti
igényét még nem tárgyalták.

- Horváth  János  József  munkaügyi  pere  folyamatban  van,  az
önkormányzatnak ez nem fog pénzébe kerülni.
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- A  Regős  Bendegúz  Alapítvánnyal  kapcsolatos  perben  első  fokon  az
önkormányzat  megnyerte  a  pert.  Itt  9  millió  Ft  kifizetéséről  van  szó,
fizetni nem kell.

Ismertette a napirendi ponttal kapcsolatos határozat tervezetet.
Javasolja,  hogy a Képviselő-testület a bankváltással kapcsolatban a határozat-
tervezet figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

126/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Önkormányzati számlavezetéssel kapcsolatos bankváltás

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-
testület) 2011. december 1-től az önkormányzat költségvetési gazdálkodásával
és  pénzellátásával  kapcsolatos  pénzforgalmának lebonyolításával  a  Szigetvári
Takarékszövetkezet  Kecskeméti  Fiókját  (6000  Kecskemét,  Dobó  körút  15.)
bízza meg.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bankváltással kapcsolatos
szükséges intézkedés megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Éven túli, önerőt finanszírozó beruházási hitel felvétele
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
     
     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Ismertette a napirendi ponthoz kapcsolódó
határozat-tervezetet.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nem  szeretné,  ha  olyan  látszatot
keltene,  hogy  akadályozza  a  hitelfelvételt.  A  polgármester  és  jegyző
nyilatkozzon. Ezek a terhek vállalható terhek? A polgármester saját hatáskörben
tegye meg a szükséges intézkedéseket.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  jelenlegi  számítások,  adatok  alapján  a
törlesztő  részlet  finanszírozható.  A költségvetésbe  is  be  kell  építeni.  Látja  a
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finanszírozhatóságot,  véleménye  szerint,  amennyiben  elutasításra  kerül  a
hitelfelvétel, akkor biztos, hogy csődhelyzetbe kerül az önkormányzat a régóta
felhalmozott adósságok miatt, mert a hitelfelvétellel az adósságunkat szeretnénk
csökkenteni.

Szép Katalin  jegyző: Több, mint  1,5 millió Ft  a  havi  kifizetésünk a jelenleg
érvényes  megállapodások  alapján.  A  hitelfelvétel  vállalható  a  jelenlegi
számítások alapján.

Tájékoztatja a képviselő-testületet,  hogy az SZMSZ szerint 2 millió Ft feletti
hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.

Franzné Lakner Éva polgármester: Mivel 2 millió Ft feletti hitelfelvételről dönt
a testület, ezért kell a névszerinti szavazás elrendeléséről döntenie a Képviselő-
testületnek. A Képviselő-testület tagjai egyetértenek a név szerinti szavazással?
Aki egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

127/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Név szerinti szavazásról döntés

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  hatályos  Szervezeti  és
Működési Szabályzat 25. § (13)-(16) bekezdésekre hivatkozással a polgármester
javaslatára „Éven túli, önerőt finanszírozó beruházási hitel felvétele” tárgyában
név szerinti szavazásról határozott.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép Katalin jegyző: Ezután ismerteti a név szerinti szavazás szabályait.  Név
szerinti  szavazás  alkalmával  a  jegyző  a  névsor  alapján  minden  képviselőt
személy szerint szólít, és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás)
a  névsorban  rögzíti.  A  szavazás  végén  a  képviselő  nyilatkozatát  aláírásával
hitelesíti.  A név szerinti  szavazásnál  a polgármester utolsónak szavaz.  A név
szerinti  szavazást  mindig  külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön
hitelesített névsort a jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-15/2/2011. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.
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Név szerinti szavazás után

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület az éven
túli, önerőt finanszírozó beruházási hitel felvételével kapcsolatban a határozat-
tervezet figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

128/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Éven túli, önerőt finanszírozó beruházási hitel felvétele

Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-
testülete  a  Szigetvári  Takarékszövetkezet  ajánlata  alapján  az  alábbi
hitelfelvételről határozott:

A Képviselő-testület  7.376.000.-  Ft  éven túli,  önerőt  finanszírozó beruházási
hitelt  igényel  a  Szigetvári  Takarékszövetkezet  Kecskeméti  Fiókjától  (6000
Kecskemét, Dobó körút 15.), 2017. október 31-i  lejárattal, és 2011. december
31-tól minden hónap utolsó napján 104.000,-, utolsó alkalommal, 2017. október
31-én 96.000,- Ft törlesztő részletekkel. 

A  Képviselő-testület  hozzájárul  ahhoz,  hogy a  7.376.000.-  Ft  hitel  és  annak
járulékai erejéig az önkormányzat tulajdonában lévő 1041, 1043, 0202. hrsz-ú
ingatlanaira  a  Szigetvári  Takarékszövetkezet  keretbiztosítéki  jelzálog  jogot
alapítson  42.000.000,-  Ft  összegben,  és  hozzájárul  a  Szigetvári
Takarékszövetkezet javára a megnyitott önkormányzati pénzforgalmi számlákra
vonatkozó Felhatalmazó levél benyújtására.

A fedezetül felajánlott ingatlanok nem képezik a forgalomképtelen törzsvagyon
részét, hanem a 10/2004.(VI.28.) ör. számú vagyonrendelet, valamint a tárgyi
eszköz nyilvántartás szerint forgalomképes, illetve korlátozottan forgalomképes
besorolásúak.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármester Asszonyt, hogy a fenti hitelre
vonatkozóan  a  Szigetvári  Takarékszövetkezetnél  eljárjon,  valamint  a
hitelszerződést és egyidejűleg a hivatkozott ingatlanokra a zálogszerződéseket
aláírja az Önkormányzat képviseletében.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
              

8



H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Hitelek felvétele
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Ismertette a napirendi ponthoz kapcsolódó
határozat-tervezetet.

Szép Katalin jegyző: Ismét tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az SZMSZ
szerint 2 millió Ft feletti hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.

Franzné Lakner Éva polgármester: Mivel 2 millió Ft feletti hitelfelvételről dönt
a testület, ezért kell a névszerinti szavazás elrendeléséről döntenie a Képviselő-
testületnek. A Képviselő-testület tagjai egyetértenek a név szerinti szavazással?
Aki egyetért, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

129/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Név szerinti szavazásról döntés

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  hatályos  Szervezeti  és
Működési Szabályzat 25. § (13)-(16) bekezdésekre hivatkozással a polgármester
javaslatára „Hitelek felvétele” tárgyában név szerinti szavazásról határozott.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép Katalin jegyző: Ezután ismerteti a név szerinti szavazás szabályait.  Név
szerinti  szavazás  alkalmával  a  jegyző  a  névsor  alapján  minden  képviselőt
személy szerint szólít, és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás)
a  névsorban  rögzíti.  A  szavazás  végén  a  képviselő  nyilatkozatát  aláírásával
hitelesíti.  A név szerinti  szavazásnál  a polgármester utolsónak szavaz.  A név
szerinti  szavazást  mindig  külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön
hitelesített névsort a jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-15/2/2011. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.
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Név szerinti szavazás után

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a hitelek
felvételével kapcsolatban a határozat-tervezet figyelembe vételével hozza meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

130/2011.(X.17.) öh.  H a t á r o z a t
Hitelek felvétele

Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-
testület)  a  Szigetvári  Takarékszövetkezet  ajánlata  alapján  az  alábbi
hitelfelvételekről, hitelkeret igénylésekről határozott:

1./  A Képviselő-testület 6.000.000.- Ft folyószámlahitel  keretet  igényel 2011.
december  1.  naptól  2012. október  31.  napig a Szigetvári  Takarékszövetkezet
Kecskeméti  Fiókjától  (6000  Kecskemét,  Dobó  körút  15.),  mely  a  Raiffeisen
Banknál fennálló hitelkeret átvállalása. 

2./  A  Képviselő-testület  3.800.000.-  Ft  munkabérhitel  keretet  igényel  2011.
december  1.  naptól  2012. október  31.  napig a Szigetvári  Takarékszövetkezet
Kecskeméti  Fiókjától  (6000  Kecskemét,  Dobó  körút  15.),  mely  a  Raiffeisen
Banknál fennálló hitel átvállalása. 

3./ A Képviselő-testület 7.860.000.- Ft éven túli beruházási hitelt igényel 2011.
december 1. naptól a Szigetvári Takarékszövetkezet Kecskeméti Fiókjától (6000
Kecskemét, Dobó körút 15.), 2017. október 31-i lejárattal, és 2011. december
31-től  minden  hónap  utolsó  napján  111.000.-  Ft,  utolsó  alkalommal,  2017.
október 31-én 90.000.- Ft törlesztő részletekkel. 

4./ A Képviselő-testület 4.440.000.- Ft éven túli forgóeszköz hitelt igényel 2011.
december 1. naptól a Szigetvári Takarékszövetkezet Kecskeméti Fiókjától (6000
Kecskemét, Dobó körút 15.) 2017. október 31-i lejárattal, és 2011. december 31-
től minden hónap utolsó napján 63.000.- Ft, utolsó alkalommal, 2017. október
31-én 30.000.- Ft törlesztő részletekkel. 

5./ Kunbaja Község Önkormányzata biztosítékként felajánlja a kunbajai 205/1,
205/3,  211,  226,  947/2,  1041,  1043,  0202.  hrsz-ú  ingatlanokat,  valamint  a
normatív és közfoglalkozásra vonatkozó támogatás csendes engedményezését,
és  hozzájárul  a  Szigetvári  Takarékszövetkezet  javára  a  megnyitott
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önkormányzati  pénzforgalmi  számlákra  vonatkozó  Felhatalmazó  levél
benyújtására.
A fedezetül felajánlott ingatlanok nem képezik a forgalomképtelen törzsvagyon
részét, hanem a 10/2004.(VI.28.) ör. számú vagyonrendelet, valamint a tárgyi
eszköz nyilvántartás szerint forgalomképes, illetve korlátozottan forgalomképes
besorolásúak.

A  Képviselő-testület  a  korábban  igényelt  7.376.000.-  Ft  összegű  önerőt
finanszírozó  éven  túli  beruházási  hitel  fedezeteit  kiegészíti  a  normatív  és
közfoglalkozásra vonatkozó támogatás csendes engedményezésével, valamint a
205/1, 205/3, 211, 226, 947/2 hrsz ingatlanok 42.000.000-  Ft keretbiztosítéki
jelzálog jogával.

6./  Kunbaja  Község  Önkormányzata,  mint  zálogkötelezett  hozzájárul  ahhoz,
hogy a tulajdonában lévő 205/1, 205/3, 211, 226, 947/2 hrsz-ú ingatlanaira a
Szigetvári  Takarékszövetkezet  a  megkötött  vagyonbiztosítási  kötvényen
kedvezményezetti  jogosultságot  jegyeztessen  egyenként  6.000.000.-  Ft,
3.800.000.- Ft, 7.376.000.-, 7.860.000.- Ft és 4.440.000.- Ft hitelösszegekben.

7./ A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a hitel futamideje alatt
az éves költségvetések összeállításakor a felvett hitelt és járulékait minden más
fejlesztési kiadást megelőzően betervezi és jóváhagyja, és a hitelt legkésőbb a
lejáratkor visszafizeti.

8./ A képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat ezen hitelfelvétellel járó
kötelezettségvállalása  megfelel  az  1990.  évi  LXV.  törvény  88.  §  (2)
bekezdésben foglalt előírásoknak.

9./  A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármester Asszonyt,  hogy a fenti
hitelre  vonatkozóan  a  Szigetvári  Takarékszövetkezetnél  eljárjon,  valamint  a
hitelszerződést és egyidejűleg a hivatkozott ingatlanokra a zálogszerződéseket
aláírja az Önkormányzat képviseletében.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
              

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Egyebek.

Pálosi Jánosné képviselő: A községben élő mozgássérültek érdekében kéri, hogy
a Hivatal nagykapujához szereljenek fel egy csengőt, annak érdekében, hogy az
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a  mozgássérült,  aki  nem  tudja  használni  a  lépcsőt,  jelezni  tudjon  az
ügyintézőknek.
Hiányolja,  hogy  az  egészségház  előtt  nincs  kerékpártámasztó,  így  a
kerékpárokat az egészségház falához támasztják.
A játszótér kapuja május óta nincs felszerelve, így nem tudják a játszóteret zárni.
Az orvosi rendelő várójában és folyosóján indokolt lenne meszelni, vagy inkább
egy egyszerű csempével lecsempézni. Könnyebb lenne tisztántartani.

Dr. Lovas László képviselő: A váróban és a folyosón kb. 1 méteres lábazatot
kellene lecsempézni, mert salétromos a fal.
Köszöni a rendelő elé felszerelt kukát, de a focipályához is ki kellene 1-2 kukát
tenni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  kéréseknek  nincs  akadálya,  a  csengő
felszerelését,  a  kerékpártámasztó  kihelyezését  és  a  játszótér  kapujának
felszerelését megoldják.
Az orvosi rendelő várójában és folyosóján a csempézésnek és meszelésnek sincs
különösebb akadálya, egy olcsóbb fehér csempével megoldható, fel kell mérni,
hogy mennyi csempe szükséges hozzá. Még az ősszel megoldható. 

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
910 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Dr. Lovas László
képviselő
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